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Zápis z 10. zasedání Komise pro sport a volný čas 
dne 24. 6. 2019 

Přítomni: Jaroslav Hedvičák, Ing. Vlastimil Forst, Ing. Radek Nedělka, Pavel Novák, 
Jana Svobodová, Mgr. Petr Šimurda, Bohuslav Unzeitig 

Dále přítomni: Ing. Josef Klement – místostarosta, Mgr. Ludmila Řezníčková – místostarostka, 

 Václav Košťál 

Omluveni: Ing. Martin Mrkos, ACCA – starosta města, garant; Ing. Petr Stoček, Mgr. Luboš Straka 

1. Program jednání komise 

V době hlasování bylo přítomno 7 členů komise. 

Usnesení 
Komise schvaluje program svého jednání dne 24. 6. 2019. 

Hlasování: Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 SCHVÁLENO 

2. Dotační program SPORTOVIŠTĚ 2020 

Ing. Forst se vyjádřil ve smyslu, že komise nemá zadání od rady ani zastupitelstva města, jak chce, 
aby město řešilo sport ve městě. 
P. místostarosta vysvětlil, že potřebu změny neiniciovala rada města, ale Komise pro sport a volný 
čas. Ing. Forst představil výhody a nevýhody stávajícího dotačního programu SPORTOVIŠTĚ. 
P. Novák hovořil se zástupci sportovišť a větších sportovních oddílů o stávajícím dotačním 
programu SPORTOVIŠTĚ a tito sdělili, že jim tento systém podpory sportování ve sportovištích. 
P. Novák doporučuje zachovat stávající DP SPORTOVIŠTĚ. 

Usnesení 
Komise schvaluje zachování oddělených dotačních programů SPORTOVIŠTĚ 2020 a SPORT 2020. 

Hlasování: Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 SCHVÁLENO 

Komise schvaluje, aby do kalkulace účtované hodiny v režimu „Podmínek užívání sportovišť“ 
v rámci žádosti DP SPORTOVIŠŤĚ 2020 byly doplněny tyto náklady: pojištění budovy, telefon a 
internet, navýšení cen energií a mezd. 

Hlasování: Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 SCHVÁLENO 

 
3. Dotační program SPORT 2020 

Přítomní členové komise diskutovali nad možností uvádět v žádosti DP SPORT 2020 pouze 
uznatelné a neuznatelné náklady. 

Usnesení 
Komise pro sport a volný čas po projednání schvaluje, aby žadatelé v DP SPORT 2020 předložili 
žádost o dotaci obsahující pouze uznatelné náklady, které budou specifikovány komisí ve 
schváleném formuláři povinné přílohy žádosti – Podrobný položkový rozpočet uznatelných 
nákladů. 

Hlasování: Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 SCHVÁLENO 

Komise doporučuje radě města zabývat se směřováním všech dotačních programů v gesci 
Komise pro sport a volný čas a zároveň doporučuje radě města sjednotit dotační programy 
města ve smyslu předkládání pouze uznatelných nákladů kalkulovaných v žádostech o dotace. 

Hlasování: Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 SCHVÁLENO 



2 
 

Předseda komise požádal členy komise, aby ostatním členům komise zaslali své připomínky a 
navrhovaných změn nejpozději do 19. července 2019 k výzvě a žádosti DP SPORTOVIŠTĚ 2020 a DP 
SPORT 2020. 

Příští jednání komise proběhne v pondělí 5. 8. 2019 v 16:00 h v zasedací místnosti rady města. 
 
Zapsal: Václav Košťál 
Dne: 24. 6. 2019 
Předseda sportovní komise: 
 


